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Retsudvalget

Til:

Dato:

Justitsministeren

12. januar 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 318
Vil ministeren da tage emnet om smugleri af hunde op på EU-plan, således at 
vi får EU-regler og vil ministeren på EU-plan arbejde for generel oplysning i 
medlemslandene, sådan at EU-borger ikke i uvidenhed bringer "ulovlige" 
hvalpe over grænserne og vil ministeren tage initiativer til at oplyse den 
danske befolkningen om køb af hunde fra udlandet og arbejde for at pålægge 
købere et udvidet ansvar for at sikre sig, at hvalpe er gamle nok og har 
karantænepapirer i orden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen (SF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Lorentzen@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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